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ZAPISNIK 

19. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA UNIVERZE V MARIBORU, 

Z DNE 6. 6. 2022 

(S pričetkom ob 13. uri, v Senatni sobi na Rektoratu UM) 

 

 

Prisotni člani ŠS UM: David Mikek (FERI), Liza Škulj (ŠD), Nina Brezočnik (PF), Jurij Petek 
(FGPA), Nika Erjavec (PEF), Klavdija Kastelic (FOV), Nejc Kotnik (FVV), Nik Pušnik Bakšič (FL) 

Prisotni nadomestni člani ŠS UM: Luka Strajnar (MF), Marcel Žafran (FKKT), Mirče Milenkov 
(FVV) 

Predsedujoča: Nina Kotnik, v. d. prorektorja za študentska vprašanja UM. 

Ostali prisotni: Nomi Hrast (EPF), Stanko Kramer (FKKT), Tinkara M. Podnar (FKKT) (do 13.50), 
Maša Jazbec (FF), Domen Robič (FERI), Primož Šajher (UM), Janja Žerak Vuk (UM), Vasilka 
Saklamaeva (FERI) 

 

Predlagani dnevni red: 
 
1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnikov 
3. Pregled neizvršenih sklepov 
4. Poročila s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM 
5. Volitve nadomestnega člana Senata Univerze v Mariboru iz vrst študentov 
6. Imenovanje članov Komisije za knjižnični sistem Univerze v Mariboru iz vrst študentov 
7. Podaja predloga za člana Habilitacijske komisije Univerze v Mariboru iz vrst študentov 
8. Predlog članov Sveta Doktorske šole Univerze v Mariboru 
9. Rebalans proračuna Študentskega sveta Univerze v Mariboru 
10. Cenik UŠC Leona Štuklja Maribor 
11. Predlogi in pobude 
12. Razno 
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AD. 1. POTRDITEV DNEVNEGA REDA 19. REDNE SEJE ŠS UM 
Nina Kotnik, v. d. prorektorja za študentska vprašanja UM (v nadaljevanju predsedujoča) je 
pozdravila navzoče, se jim zahvalila za navzočnost in predstavila dnevni red 19. redne seje ŠS 
UM. Povedala je, da je to zadnja seja v “stari” zasedbi ŠS UM, zato se je vsem iskreno zahvalila 
za sodelovanje. 
  Povedala je, da predlaga da se 9. točka Rebalans proračuna Študentskega sveta Univerze v 
Mariboru umakne z dnevnega reda, saj je potreben dodaten čas za pripravo.  
 
Z dnevnim redom in gradivom so se prisotni že predhodno lahko seznanili na e-sejah. 
 
Predsedujoča je predlagala, da se sprejme naslednji sklep: 
 

SKLEP 1 

ŠS UM potrdi spremenjeni dnevni red 19. redne seje ŠS UM, brez točke 9. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
AD. 2. POTRDITEV ZAPISNIKOV 
Predsedujoča je povedala, da so študentje imeli možnost predhodne seznanitve z zapisniki na 
e-sejah. Povedala je, da so na 18. redni seji poleg ustaljenih točk obravnavali tudi imenovanje 
sekretarke in Pravilnik o upravičenosti financiranja mladih raziskovalcev in postopkih za izbiro 
mentorjev in mladih raziskovalcev. Preverila je, če med navzočimi obstajajo kakšne pripombe 
na zapisnik.  

 

Predsedujoča je predlagala, da se sprejme naslednji sklep: 

SKLEP 2 

ŠS UM potrdi zapisnik 18. redne seje ŠS UM. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
AD. 3. PREGLED NEIZVRŠENIH SKLEPOV 
Predsedujoča je povedala, da se pod točko tri nahaja ustaljena točka pregleda neizvršenih 
sklepov, pod katero trenutno ni neizvršenih sklepov. Predsedujoča je predlagala, da se 
sprejme naslednji sklep: 

 
 

SKLEP 3 

ŠS UM se seznani s poročilom o izvrševanju sklepov. 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
AD. 4 POROČILA S SEJ UPRAVNEGA ODBORA UM, SENATA UM IN KOMISIJ SENATA UM 
 

Predsedujoča je pojasnila, da se bodo pod sledečo točko seznanili s poročili sej. Predala je 
besedo sekretarki ŠS UM, Nomi Hrast, ki je bila v kontaktu s poročevalci.  

 

Nomi Hrast, sekretarka ŠS UM je predstavila poročila s sej. 

 

UPRAVNI ODBOR:  
N14. redni seji UO UM so potrdili Pravilnik o upravičenosti financiranja mladih raziskovalcev 
in postopkih za izbiro mentorjev in mladih raziskovalcev, ki mu je soglasje podal tudi ŠS UM. 
Ostale točke dnevnega reda so  pravne zadeve, ki niso neposredno vezane na študente ali 
študijsko dejavnost ter so zaupne narave, zato je bil del seje tudi zaprt za javnost. Seja se je 
zaključila z razpravo o obvladovanju stroškov energentov na UM. 
 
Pred redno sejo je potekala še 5. izredna seja UO UM, kjer so člani podali soglasje Elaboratu 
pripojitve Dijaškega doma Maribor k Univerzi v Mariboru. Elaborat pravi, da bodo ob 
priključitvi ŠD nastali obsežni dodatni stroški za Upravo ŠD, za katere pa so prisotni na seji 
zagotovili, da ne bodo vodili v nadaljnja povišanja stanarin. Hkrati bo po nujnih vzdrževalnih 
delih potrebno sprejeti cenik stanarin tudi za ta dom, kjer se bo Dijaški dom uvrščal v najnižjo 
cenovno kategorijo sob, ker je infrastrukturno gledano v zelo slabem stanju. 
 

SENAT:  

Nomi Hrast, sekretarka ŠS UM je povedala, da je na 4. izredni seji, ki je potekala 27. 5. 2022 
Senat potrdil rektorja in pregledal volilni izid. 

Povedala je, da je na 31. redni seji, ki je prav tako potekala 27. 5. 2022 pod tekočimi 
aktivnostmi bilo naslednje:  

• Zakon o znanstvenoraziskovalno dejavnosti, 
• dokumentacija za INNOVUM, 
• RiUM, ki je podaljšan na 31. 3. 2023. 

Povedala je, da je so pri komisijah UM potrdili (naziv?) Klavdijo Čuček Trifković kot članico 
Komisije za dodiplomski študij. Pri spremembah študijskih programov se je večinoma 
spremenil nosilec, nekaj spremeb ur in nekaj sprememb vsebin. 

Povedala je, da je pri razpisnih mestih za tujce  bil do 20. 4. zaključen vpis, do 6. 5. je bilo 
možno podati predlog za povišanje mest. Predloge so oddale: EPF, FL, FT. 

Povedala je, da je pri merilih za ocenjevanje vlog na javnem razpisu za sofinanciranje 
doktorskega študija  potrebno število točk 18, kasneje pa 21 točk. Povedala je, da sredstva so, 
kandidatov za doktorski študij pa ni. 
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Povedala je, da so pri točki ustreznost projektov po 9. členu Pravilnika o doktorskem študiju 
na UM sklenili, da se namesto članka lahko vodi projekt v industriji. Za ta namen so bile 
oblikovane 3 delovne skupine na različnih področjih in določile višino zneska projekta, ki lahko 
nadomesti znanstveni članek. Povedala je, da na področju medicine članka ni možno 
nadomestiti. Na področju doktorskih tem je bilo 11 tem.  

 

STATUTARNA KOMISIJA:  

Povedala je, da so na 2. izredni seji Statutarne komisije obravnavali samo komentarje na 
osnutek Pravilnika o upravičenosti financiranja mladih raziskovalcev. Pripombe so podale štiri 
fakultete, MF, FS, FNM in FE. Večja razprava se je razvila pri tem, kako mora biti kandidat 
zaposlen na posamezni članici, kar je trenutno predvideno vsaj 20 %. Pri ostalih točkah, večje 
razprave ni bilo in so bile soglasno sprejete. 

 

KOMISIJA ZA DODIPLOMSKI ŠTUDIJ:  

Povedala je, da je dne 17. 5. 2022 potekala 20. redna seja Komisije za dodiplomski študij. Na 
seji so člani obravnavali 5. točk dnevnega reda. Začeli so s potrditvijo dnevnega reda in 
zapisnika prejšnje seje, nato pa nadaljevali s podajo pozitivnega mnenje spremembam 
študijskih programov na FE UM, FGPA UM, FT UM in PEF UM. V okviru tretje točke so govorili 
o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o kreditno ovrednoteni obštudijski dejavnosti na 
Univerzi v Mariboru, št. 012/2019/1. Ker z novim pravilnikom ni več sredstev za kreditno 
ovrednoteno obštudijsko dejavnost iz rednega stebra financiranja, so bile potrebne 
spremembe. V novem pravilniku so bili spremenjeni predvsem tehnični podatki, dodana 
možnost izvajanja na daljavo, podane so bile minimalne velikosti skupin, financiranje pa je 
sistemsko zagotovljeno s strani UM. Pod točko 4. so obravnavali povišanje števila razpisanih 
vpisnih mest za tujce v prvem prijavnem roku in podali strinjanje vsem trem fakultetam, ki so 
vlogo vložile. Za konec so pod točko razno govorili še o spremembah novega zakona ZUPŠ-1 in 
o pravilnikih, ki imajo na delovanje Univerze največji vpliv, pozdravili pa so tudi novega člana 
komisije iz vrst študentov, Vida Pajerja. 

 

KOMISJA ZA PODIPLOMSKI ŠTUDIJ:  
Povedala je, da so pod 1. točko obravnavali potrditev zapisnika in pregled izvršitve sklepov 
KPŠ. Pod 2. točko je sledila obravnava sprememb študijskih programov FL UM, FT UM in PEF 
UM. Pod 3. točko so sledile potrditve doktorskih tem. Pod 4. točko so obravnavali Merila za 
ocenjevanje vlog na Javnem razpisu za sofinanciranje doktorskega študija za študijsko leto 
2022/2023. V okviru 5.a točke so obravnavali Ustreznost projektov po 9. členu Pravilnika o 
doktorskem študiju na UM - popravljena je bila dikcija predzadnjega odstavka za področje 
humanistike, družboslovja in zdravstvenih ved ter odstavka o projektu v višini 15.000 evrov. 
Pod točko 5.b pa so razpravljali o matičnosti tem doktorskih disertacij. V okviru 6. točke ni bilo 
razprave. 
 

HABILITACIJSKA KOMISIJA:  

Povedala je, da je komisija na 28. redni seji Habilitacijske komisije Senata Univerze v Mariboru 
11. 5. 2022 obravnavala običajni dnevni red: 
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1. Potrditev zapisnika 27. redne seje Habilitacijske komisije Senata Univerze v Mariboru z 
dne 6. 4. 2022.    

2. Pregled neizvršenih sklepov. 

3. Obravnava predlogov za izvolitve visokošolskih učiteljev in sodelavcev. 

4. Pobude. 

Pod točko 3. je Habilitacijska komisija Senata UM ugotavlila, da prof. ddr. Irena AVSENIK 
NABERGOJ (FF), izr. prof. dr. Suzana Kraljić (PF),  prof. dr. Tone Lerher (FS), izr. prof. dr. Polona 
Šprajc (FOV)   izpolnjujejo pogoje za priznavanje izvolitve v naziv redni profesor/redna 
profesorica. Habilitacijska komisija Senata UM je ugotovila, da doc. dr. Sonja Mlaker Kač (FL) 
in  doc. dr. Boštjan ŠUMAK (FERI) izpolnjujta pogoje za izvolitev v naziv izredna 
profesorica/izredni profesor. Habilitacijska komisija Senata UM je ugotovila, da dr. Marko 
BIZJAK (FERI), doc. dr. Barbara GNIDOVEC STRAŽIŠAR (MF),  doc. dr. Boris KERN (FF)  
izpolnjujejo pogoje za izvolitev v naziv docent/docentka.  Habilitacijska komisija Senata UM je 
ugotovila, da Barbara BEDNJIČKI ROŠER (PEF) in mag. Boris BIZJAK (FERI) izpolnjujeta pogoje 
za izvolitev v naziv predavatelj.  

Habilitacijska komisija Senata UM je prav tako ugotovila, da izpolnjuje pogoje za izvolitev v 
naziv asistent 6 oseb.  

- Anej M Irgolič, član komisije iz vrst študentov je povprašal in pozval strokovne službe, 
da preverijo sistem pošiljanja vabil, saj naj bi, po informacijah članov študentov, nekateri 
večkrat izostali. Pojasnjeno je bilo, da nadomestni člani ne prejemajo vabil na seje komisije, 
saj so zgolj substituti rednih članov. 

 

Predsedujoča je predlagala, da se sprejme naslednji sklep: 

SKLEP 4 

ŠS UM se seznani s poročili s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata 
UM. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
AD. 5. VOLITVE NADOMESTNEGA ČLANA SENATA UM IZ VRST ŠTUDENTOV 

Predsedujoča je povedala, da je 6. 5. 2022 bil izdan sklep o razpisu volitev nadomestnega 
predstavnika študentov v Senat UM, ki je najvišji akademski in strokovni organ univerze, ki ga 
sestavljajo visokošolski učitelji, ki so zaposleni na UM, kot predstavniki znanstvenih in 
umetniških disciplin ter strokovnih področij, ki morajo biti enakopravno zastopana v Senatu s 
tem, da ima vsaka članica vsaj enega člana (1. odstavek 250. člena Statuta UM). Povedala je, 
da je v drugem odstavku istega člena zapisano tudi, da so v Senatu UM izvoljeni predstavniki, 
ki imajo status študenta, tako, da ima Senat UM najmanj eno petino izvoljenih članov 
študentov.  Kandidacijski postopek je potekal do 13. 5. 2022 do 12. ure. V tem času so prejeli 
eno popolno kandidaturo s strani Vasilke Saklamaeve. Njeno kandidaturo je že preverila 
Komisija za pregled kandidatur in Volilna komisija Univerze v Mariboru. Predsedujoča je 
povedala je, da mora ŠS UM v roku od 30. 5. 2022 do 10. 6. 2022 na svoji seji izvesti volitve za 
predstavnika študentov v Senat UM.  
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Povedala je, da morajo v  ta namen imenovati tričlansko volilno komisijo izmed članov ŠS UM. 
Doda, da se predstavnika študentov v Senat UM voli z navadno večino glasov volilnih 
upravičencev. 

 
Predsedujoča je predlagala, da se sprejme naslednji sklep: 

SKLEP 5.1.  
ŠS UM za potrebe izvedbe volitev nadomestnega predstavnika Senata UM iz vrst študentov 

imenuje komisijo v naslednji sestavi: Nina Brezočnik kot predsednica ter David Mikek in 
Jurij Petek kot člana. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

VOLITVE SO BILE IZVEDENE 

Predsednica volilne komisije, Nina Brezočnik je prebrala rezultat na podlagi katerega se je 
sprejel naslednji sklep: 

SKLEP 5.2. 

ŠS UM na podlagi izvedenih tajnih volitev ugotavlja, da je za nadomestnega člana Senata 
UM iz vrst študentov izvoljena Vasilka Saklamaeva, za preostalo mandatno dobo, tj. do 31. 

5. 2023. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 6. IMENOVANJE ČLANOV KOMISIJE ZA KNJIŽNIČNI SISTEM UNIVERZE V MARIBORU IZ 
VRST ŠTUDENTOV 

Predsedujoča je povedala, da je 18. maja bil ŠS UM seznanjen, da predstavnikom študentov 
v Komisiji za knjižnični sistem v juniju poteče mandat, zato je potrebno imenovati nove 
predstavnike. Povedala je, da je 23. maja sekretarka poslala poziv za predlaganje članov 
Komisije za knjižnični sistem UM. 

Navzočim je povedala, da KISUM sestavljajo trije (3) člani študenti, ki imajo mandat 2 leti in 
da je Komisija za knjižnični sistem stalna komisija UKM, ki obravnava in proučuje vprašanja 
ter  daje mnenja. Komisijo za knjižnični sistem sestavljajo ravnateljica UKM, ki ji predseduje, 
predstavniki članic, ki jih imenujejo senati članic, ter petina študentov, ki jih imenuje ŠS UM.  

Dodala je, da so v roku (tj. do 30. 5. 2022) prejeli 3 popolne vloge: Nomi Hrast, Taja Grifič 
Žvikart in Tinkara Lečnik. Povedala je, da so njihove vloge člani lahko preverili že na e-sejah. 

Predsedujoča je predlagala, da se sprejme naslednji sklep: 

SKLEP 6 

 ŠS UM imenuje študente Nomi Hrast, Tajo Grifič Žvikart in Tinkaro Lečnik v Komisijo za 
knjižnični sistem UM, za mandatno obdobje od 16. 6. 2022 do 15. 6. 2024. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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AD. 7 PODAJA PREDLOGA ZA ČLANA HABILITACIJSKE KOMISIJE UNIVERZE V MARIBORU IZ 
VRST ŠTUDENTOV 
 
Predsedujoča je povedala, da je 13. 5. 2022 sekretarka poslala Poziv za kandidiranje za člana 
Habilitacijske komisije UM iz vrst študentov, zaradi odstopne izjave enega od študentov.  

Povedala je, da Habilitacijska komisija obravnava predloge za izvolitev visokošolskih učiteljev, 
znanstvenih delavcev in visokošolskih sodelavcev v ustrezne nazive v primerih, ki jih določa 
zakon in Statut, in predlaga Senatu univerze ustrezno odločitev. Habilitacijsko komisijo 
sestavljajo po en predstavnik iz vsake članice, ki ga imenuje Senat univerze na predlog Senata 
članice univerze iz vrst rednih profesorjev, en član na predlog SAZU iz vrst znanstvenih in javnih 
delavcev z doktoratom znanosti, ter ena petina študentov, ki jih imenuje Senat Univerze na 
predlog Študentskega sveta univerze. 

 
Dodala je, da sta do 23. 5. 2023 prispeli dve popolni vlogi, s strani Vida Pajerja in Luke Lukića.  

Povedala je, da  je vloga ŠS UM , da predlaga študenta. 

Študenje so glasovali z dvigom rok, kjer je Luka Lukić prejel 8 glasov in Vid Pajer 4. 
Predsedujoča je predlagala, da se skladno z rezultatom glasovanja sprejme naslednji sklep: 

SKLEP 7 

ŠS UM predlaga študenta Luko Lukića za nadomestnega člana Habilitacijske komisije UM, 
za preostalo mandatno dobo, tj. do 30. 9. 2023. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

AD. 8 PREDLOG ČLANOV SVETA DOKTORSKE ŠOLE UNIVERZE V MARIBORU 
 
Predsedujoča je povedala, da jo je 23. maja z odstopom z mesta članice Sveta doktorske šole 
seznanila dosedanja članica. Zato je 25. maja  sekretarka poslala sporočilo za Kandidiranje v 
Svet doktorske šole, saj je zaradi odstopa članice SDŠ potrebno predlagati novega člana. 
Povedala je, da bo novoimenovani član imenovan za nedoločeno mandatno obdobje, in mu 
funkcija članstva izteče zgolj v primeru prekinitve statusa ali odstopa. 

 

Povedala je, da ima svet doktorske UM šole naslednje pristojnosti in naloge: 

• preverja ustreznost doktorskih študijskih programov pred razpisom, 

• obravnava in potrjuje program vsebin, katerih izvedba se ponudi vsem doktorskim 
študijskim programom, vključenim v Doktorsko šolo (npr. vsebine s področja 
prenosljivih znanj), 

• obravnava teme doktorskih disertacij in pri tem tvorno sodeluje s Komisijo za 
podiplomski študij Senata UM, ki odloča o ustreznosti prijavljenih tem in mentorjev 
ter oboje predlaga v potrditev Senatu UM, 
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• delitvi opravil v obravnavi tem doktorskih disertacij se Svet Doktorske šole in KPŠ UM 
s sklepom dogovorita na skupni seji po konstituiranju Sveta Doktorske šole, 

• obravnava spremembe in (samo)evalvacijska poročila doktorskih študijskih 
programov in pri tem tvorno sodeluje s KPŠ UM, 

• predlaga aktivnosti za trajno vzdrževanje in dvig kakovosti doktorskega študija na 
UM. 

 

Dodala je, da so v roku (tj. do 30. 5.) prejeli dve popolni vlogi s strani Aleksandre Amon in 
Stanka Kramerja.  

Študenje so glasovali z dvigom rok. Stanko Kramer je prejel 12 glasov, Aleksandra Amon 0. 
Predsedujoča je predlagala, da se sprejme naslednji sklep: 

SKLEP 8.1. 

ŠS UM se seznani z odstopno izjavo z mesta člana Sveta doktorske šole študentke Monike 
Klun, z dne 23. 5. 2022. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

SKLEP 8.2. 

ŠS UM predlaga študenta Stanka Kramerja za člana Sveta doktorske šole UM. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 9 CENIK UŠC LEONA ŠTUKLJA MARIBOR 

Predsedujoča je povedala, da kot vsako leto, tudi letos podajajo soglasje programom 
obštudijskih dejavnosti v UŠC in ceniku UŠC za prihajajoče študijsko leto. Z gradivom so se 
navzoči lahko seznanili že na e-sejah. Povedala je, da načeloma ni sprememb, razen enega 
višanja v Ceniku. Predala je besedo gospodu Pauku, ki bo predstavil Cenik Univerzitetnega 
športnega centra Leona Štuklja za študijsko leto 2022/2023 in pojasnil spremembe.  

Gospod Miha Pauko (UŠC Leona Štuklja Maribor) je povedal, da v prihodnjih letih ne 
pričakujejo drastičnih dvigov cen storitev UŠC Leona Štuklja Maribor. Povedal je, da so 
pripravili letak, ki ga bodo v oktobru vključili v bruc paket. Dodal je, da od ponedeljka do 
četrtka nudijo študentsko rekreacijo, kjer seveliko število študentov vključuje v mali nogomet, 
košarko in odbojko. V preteklih letih se je povečalo tudi članstvo študentov, ki so del Erasmus+ 
programa. Povedal je, da bodo poskušali nadaljevati z organizirano skupinsko vadbo in 
športnim plezanjem. Nadalje je povedal, da mora njihov cenik potrditi ŠS UM in UO Univerze. 
Pojasnilje, da je cena rekreacije ostaja enaka, vendar pa glede na razmere predlagajo eno 
spremembo  v letu 2022/2023 , to je mesečna parkirnina, ki se deli za delavce univerze in 
zunanje, med katere štejejo tudi študentje. Znesek za zunanje bi na mesec iz 20,35 € dvignili 
na 22,00 €. Obrazložil je, da ostale cene ostajajo enake, vendar se bo povišal le znesek za 
parkiranje ob UŠC Leona Štuklja Maribor zaradi povišanja stroškov. 
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Predsedujoča se zahvali gospodu Pauku za poročilo in  povprašala po morebitnih pripombah. 
Ker pripomb ni bilo, je predlagala, da se sprejmeta naslednja sklepa: 

SKLEP 9.1 

Študentski svet UM daje pozitivno mnenje k  programu obštudijskih dejavnosti v 
Univerzitetnem športnem centru Leona Štuklja v študijskem letu 2022/2023.Sklep je bil 

soglasno sprejet. 

SKLEP 9.2 

Študentski svet UM daje pozitivno mnenje k ceniku Univerzitetnega športnega centra 
Leona Štuklja za študijsko leto 2022/2023 

Sklep je bil soglasno sprejet z enim vzdržanim glasom. 

 

AD. 10 PREDLOGI IN POBUDE 
 

Pod sledečo točko predsedujoča preda besedo navzočim. 
 
Mirče Milenkov (FVV) je podal pobudo za dopolnitev oziroma spremembo v Pravilniku o 
delovanju in sestavi študentskih svetov, kjer bi dodali, da vsak ŠS članic UM vsaj 1x letno izvede 
izobraževanje za študentske predstavnike . Spremembo predlaga zaradi nezainteresiranosti 
študenskih predstavnikov.  
 
Nina Kotnik (predsedujočo) je povedala, da bosta s sekretarko ŠS UM pretehtali podan predlog 
o zapisani obveznosti izobraževanj in se bodo o tem še pogovorili. Hkrati doda, da s sekretarko 
pripravljata tudi brošuro za študente predstavnike, v novembru pa je predvideno tudi 
izobraževanje.  

AD. 11 RAZNO 
 
Pod točko Razno ni bilo razprave, zato se je predsedujoča navzočim zahvalila za udeležbo in 
se poslovila.  

 
Seja se konča ob 14:20.  
 

Nomi Hrast, l. r. 

Sekretarka študentskega sveta  

Univerze v Maribor 

Nina Kotnik, l.r.  

v. d. prorektorja za študentska vprašanja 

Univerze v Mariboru  

   


